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dia 17 de juliol a les n  del mati a la sala d'actes del 
Casal del Metge per a tractar de la següent Ordre 

del D ia:
1.— Elecció de la Mesa presidencial.

2.— Memoria de Secretan.

3.— Estât de comptes.

4.— Elecció de membres pci Conseil.

5.— Proposicions presentades pel Conseil.
6.— Proposicions presentades pels associais.
7.— Proposicions que es formulin durant la Jun

ta general i de les quais el Conseil jutgi convenient 

la immediata discussió.

8.— A provació de l’acta de la Junta general.
Es canvien impressions sobre els diversos ex-

trems de l ’Ordre del Dia, i es tracta de la conve- 

niència de que el Conseil presentí dues proposi- 
cions en el sentit de desestimar durant el proper 

exercici una quantitat o condonado de prorrates 

tal coin s ’ha fet en l’exercici que finira en aquesta 

Junta General i l'aitra concedint 1111 jubilen per 

a poder ingressar a totes les edats com un m itjà 
de celebració de l ’esdeveniment que representa la 

propéra inaugurado del Casai del Metge.
Després d’un canvi general d’impressions s’a- 

corda per unanimitat presentar a la Junta General 

les dues proposicions esmentades i s ’acorda, tam

bé, que la quantitat que es proposi destinar a con

donado siguí de 100.000 pessetes i que les quotes 
de compensado a aplicar durant cl jubilen siguin 

les mateixes que les que va acordar l’Assemblea 

en el darrer que va concedir.
S ’acorda concedir un ampli vot de confiança al 

Sr. Secretari perqué redacti aqüestes proposicions 

que hauran d’ésser publicades en el B u t l l e t í  i 

perqué les recolzi en els arguments que han estât 

exposais pels senyors Consellers en la deliberado 
que ha precedit aquests acords.

Immediatamcnt el Dr. Grifols llegeix al Con

seil una extensa proposició en la quai es projccta 

la possible conversio a una determinada edat deis 
beneficis de la Secció de Vida en una renda vi

talicia. Junt amb la proposició el Dr. Grifols pre

senta les taules dels calculs que s’han fet i expli

ca detalladament la seva idea.

Intervenen els Drs. Fornells, Seguí, Condemi- 

nas, Cornudella, Roca i Pinet, Bordas, Servent i 

la presidéneia tots els quais es manifesten absolu- 
tament partidaris de l’esperit de la proposició i 
es discuteixen algun détails que son amplament 

aclarits pel Dr. Grifols.

Einalment, s ’acorda per unanimitat que el Con- 

sell es fací seva la proposició i la presentí a una 

Junta General extraordinaria convocada a l’e- 

fecte que es celebrará el proper dia 17 de juliol 

a les dotze del migdia a la sala d’actes del Casal 
del Metge per a tractar exclusivament de la se- 

güent Ordre del Dia:

Proposició d’ampliació del Reglament.

(Conversió voluntária dels socorsos de Vida en 

socorsos de Vellesa.)

A  continuació es concedeix un ampli vot de con

fianza al Dr. Grifols perqué redacti el text defi- 

nitiu d’aquesta proposició d’acord amb els crite- 
ris que s’han manifestat i que es facin copies de la 

redacció definitiva per a repartir-les a tots els 

Srs. Consellers per tal que puguin estudiar-ho i 

presentar alguna esmena en la propera reunió del 

Con sel 1.
El Dr. Trenchs sotmet a la consideració del 

Consell la conveniencia de que s’cstudii si proce- 

deix o no pensar en modificar el Reglament en el 

que afecta a la Invalidesa parcial en el sentit de 

concedir en el Consell una major elasticitat en Ta- 

plicació d’aquestes invalideses de manera que si
guí reglamentan que la invalidesa parcial amb dret 

a subsidi 110 siguí exclusivament deis dos tercos 

del subsidi total com és ara, sino que hi hagi fa- 

cultat per a aplicar subsidis inferiors ja previs

tos en el Reglament.

Es canvien impressions sobre aquesta iniciati

va i s’acorda que, com que és un assumpte que 

requereix 1111 detingut estudi, sc’n prengui nota per 

a tenir-lo present quan hi hagi una altra avinen- 

tesa de modificar el Reglament.

El Sr. Secretari fa present al Consell que en 

la sessió del mes de juliol de l ’any passat, es va 

acordar ajornar la discussió de la moció presen

tada pel Dr. Sellas en la darrera Junta General 

ordinaria referent a les prorrates máximes i al me- 

canisme del fons de compensado per quan hi ha- 

gués avinentesa de reformar el Reglament.

Després d’un canvi d’impressions s’acorda que 

s’ajorni encara aquesta qüestió juntament amb la 

que abans ha plantejat el Dr. Trenchs per a dis

cutir-íes detalladament quan per altres causes hi 

hagi motiu de convocar una Assemblea extraor

dinaria.

T, sense altre assumpte, s’aixeca la sessió a 

l ’una hora i trenta minuts del dia següent al de 

comentada.


